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Broj: 0101- 567/5 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa  23. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 01. decembra 2015. godine, u Velikom 

amfiteatru “Akademije znanja” u Budvi 

 

Sjednica je počela u 11,12 časova, a predsjedavao je Boro Lazović, predsjednik  Skupštine 

opštine Budva. 

 

 Predsjednik Skupštine, odredio je odbornicu Tijanu Kotarac da mu pomaže u radu 23. 

sjednice SO Budva. 

 

Izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za početak rada sjednice.   

 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar     10. Kotarac Tijana  

2. Balević Milan      11. Kuljača Vojo 

3. Banović Radomir     12. Lazović Boro 

4. Božović Dušan      13. Ljubanović Gojko 

5. Vukadinović Dragan     14. Medin-Stanić Branka 

6. Vuković Marko     15. Mitrović Andrija 

7. Vukčević Nikola     16. Perović Časlav 

8. Vučetić Vesna      17. Tomanović Nikoleta 

9. Delić Radovan          
   

    

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Backović Mihailo     9. Petković Ante 

2. Božović Milo      10. Pribilović Đorđije 

3. Vujičić Božidar     11. Purić Nada 

4. Vujović Đorđije     12. Radulović Radovan 

5. Gregović Jovan     13. Rađenović Krsto 

6. Đurašković Lucija     14. Tomović Radosav 

7.  Leković Nataša     15. Džaković Stevan 

8. Pejović Mijomir       

       

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 17 odbornika i da Skupština 

može da počne sa radom.  
   

Nakon izvršene prozivke i konstatovanja kvoruma, predsjedavajući je konstatovao da su na 

sjednicu su došli odbornici: Radosav Tomović, Mijomir Pejović, Lucija Đurašković, Nataša Leković 

i Radovan Radulović, ta da sjednici prisustvuje ukupno 22 odbornika. 

 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine, 

-  potpredsjednica Opštine, 

-  menadžerka Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština, u skladu sa dnevnim redom,  

-  predstavnici sredstava javnog informisanja. 
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Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 

22. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 22. oktobra 2015. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 3 – tri odbornika) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA 22. OKTOBRA 2015. GODINE 

 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 

 Pošto nije bilo predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, stavljen je na glasanje sledeći 

 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu opštine Budva za 2015.godinu; 

2. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju saglasnosti na predlog Ugovora o dugoročnoj 

saradnji na organizaciji “SEA DANCE“ ljetnjeg muzičkog festivala (2016-2026), “Sl. list CG-

opštinski propisi” br. 29/15 od 14.08.2015. godine; 

3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora Opštine Budva za 

2015.godinu (“Sl. list CG-opštinski propisi” br. 1/2015); 

4.  Predlog Izmjena i dopuna Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2015.godinu (“Sl. 

list CG-opštinski propisi” br. 1/2015);  

5. Predlog Odluke o boravišnoj taksi; 

6. Predlog Odluke o određivanju naziva novih ulica i trgova na teritoriji opštine Budva; 

7. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (UP broj 29 u zahvatu LSL ”Komoševina I”); 

8. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Finansijskog plana Turističke 

organizacije Opštine Budva za 2015. godinu). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila predloženi dnevni red. 

 

1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 

Budžetu opštine Budva za 2015.godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, v.d. 

sekretara Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 Predsjedavajući je objavio da će se glasanje vršiti po svakoj tački dnevnog reda poslije 

zaključenog pretresa. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav 

Tomović, Lucija Đurašković, Radovan Radulović, Boro Lazović i Gojko Ljubanović, a od ostalih 

prisutnih na sjednici: doc.dr Srđa Popović, predsjednik Opštine, Milena Marović-Bogdanović, 

menadžerka Opštine; Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent; i 

Jelena Baštrica, v.d. sekretara Sekretarijata za privredu i finansije. 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o Budžetu opštine Budva za 

2015.godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2015.GODINU 
 

2. 

Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o davanju saglasnosti na predlog Ugovora o dugoročnoj saradnji na organizaciji “SEA 

DANCE“ ljetnjeg muzičkog festivala (2016-2026), “Sl. list CG-opštinski propisi” br. 29/15 od 

14.08.2015. godine. 
 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Marović-

Bogdanović, koja je dala uvodno obrazloženje.  
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav 

Tomović, Nataša Leković i Lucija Đurašković. 
  

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju saglasnosti 

na predlog Ugovora o dugoročnoj saradnji na organizaciji “SEA DANCE“ ljetnjeg muzičkog 

festivala (2016-2026), “Sl. list CG-opštinski propisi” br. 29/15 od 14.08.2015. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” je bilo 5-pet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PREDLOG 

UGOVORA O DUGOROČNOJ SARADNJI NA ORGANIZACIJI “SEA DANCE“ 

LJETNJEG MUZIČKOG FESTIVALA (2016-2026), “SL. LIST CG-OPŠTINSKI PROPISI” 

BR. 29/15 OD 14.08.2015. GODINE 

 

Prije prelaska na razmatranje 3. tačke dnevnog reda, konsultujući odbornike, predsjedavajuća 

je objavila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 3 i .4., te da se o 

njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački. 
 

Prešlo se na razmatranje 3. i 4.  tačke dnevnog reda:  

- Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja prostora Opštine 

Budva za 2015.godinu (“Sl. list CG-opštinski propisi” br. 1/2015); i 

- Predlog Izmjena i dopuna Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 

2015.godinu (“Sl. list CG-opštinski propisi” br. 1/2015). 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, 

v.d. sekretara Sekretarijata za investicije i planiranje prostora, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav 

Tomović, Lucija Đurašković, Gojko Ljubanović i Radomir Banović, kao i predstavnik predlagača 

Mihailo Kapisoda, v.d. sekretara Sekretarijata za investicije i planiranje prostora. 
  

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa uređenja 

prostora Opštine Budva za 2015.godinu (“Sl. list CG-opštinski propisi” br. 1/2015). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” je bio 1 – jedan odbornik  i “uzdržana” su bila 3 - tri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA 

OPŠTINE BUDVA ZA 2015.GODINU (“SL. LIST CG-OPŠTINSKI PROPISI” BR. 1/2015) 
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   Stavljen je na glasanje Predlog Izmjena i dopuna Programa investicionih aktivnosti 

Opštine Budva za 2015.godinu (“Sl. list CG-opštinski propisi” br. 1/2015). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 4 - četiri odbornika) usvojila 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA INVESTICIONIH AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA  

ZA 2015.GODINU (“SL. LIST CG-OPŠTINSKI PROPISI” BR. 1/2015) 
 

5. 

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o boravišnoj taksi. 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, 

v.d.sekretara Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda nije niko učestvovao. 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o boravišnoj taksi. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 4 - četiri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O BORAVIŠNOJ TAKSI 
 

6. 

Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o određivanju naziva 

novih ulica i trgova na teritoriji opštine Budva. 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, 

sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je bio opravdano odsutan, te je 

uvodno obrazloženje, umjesto njega, dala odbornica Tijana Kotarac. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana 

Kotarac, Boro Lazović i Radosav Tomović. 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o određivanju naziva novih ulica i trgova na 

teritoriji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 4 - četiri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O ODREĐIVANJU NAZIVA NOVIH ULICA I TRGOVA  

NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 

7. 

Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti (UP broj 29 u zahvatu LSL ”Komoševina I”). 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda nije niko učestvovao. 
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 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (UP broj 29 u zahvatu LSL 

”Komoševina I”). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 4 - četiri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI  

(UP BROJ 29 U ZAHVATU LSL ”KOMOŠEVINA I”) 

 

8. 

Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju 

saglasnosti na izmjene i dopune Finansijskog plana Turističke organizacije Opštine Budva za 

2015. godinu). 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, 

v.d.sekretara Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Lucija Đurašković,  Tijana 

Kotarac, Boro Lazović, Radovan Radulović i Radovan Delić, a od ostalih prisutnih na sjednici 

Jelena Rađenović, direktorka Turističke organizacije Opštine Budva.  

 

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na izmjene i dopune 

Finansijskog plana Turističke organizacije Opštine Budva za 2015. godinu). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom 

glasova (ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržana” su bila 3 - tri odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE  

(O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE FINANSIJSKOG PLANA 

TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2015. GODINU) 
 

 

 Shodno članu 21 i 22 Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 

Odbornička pitanja, odnosno dopunska pitanja,  na ovoj sjednici niko nije postavio. 

 
 

Predsjednik Skupštine je zaključio 23. sjednicu Skupštine Opštine Budva u 15,35 časova. 
 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

                  PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
              Boro Lazović, s.r.             

 

 

              Obrađivač,                       SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

       Anđelika Rađenović, s.r.                    Lidija Zirojević, s.r. 
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Z A P I S N I K 

SA  23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
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Budva, 28. decembar 2015. godine 

 

 

 

 

 


